

မူဝါဒပေါ်လစီ JJ - ကျောင်းသားလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ (ပူးတွဲသင်ရိုးညွှန်းတမ်းနှင့် သင်ရိုးညွှန်းတမ်း ပြင်ပ)

သင်ရိုးညွှန်းတမ်းပြင်ပလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများတွင်အောက်ပါတို့ပါဝင်ပေသည်-

1. ပုံမှန် ကျောင်းနေများကျော်လွန်ပြီးကျောင်းသားများ၏ ကြီးကြပ်ပါဝင်မှု လိုအပ်သော ကျောင်းမှ စပွန်ဆာပေးသည့်လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ
2. ကျောင်းချိန်အတွင်းဖြစ်သော်လည်း ကျောင်းဥပစာမှအဝေးတစ်နေရာတွင်ပြုလုပ်သည့် ကျောင်းမှစပွန်ဆာပေးသောလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ
3. Denver အများပြည်သူပိုင် ကျောင်းများ အားကစား အစီအစဉ်နှင့် အခြားသော စိတ်အပန်းဖြေအစီအစဉ်များမှလွဲ၍ Denver အများပြည်သူပိုင် ကျောင်းများ၏ ကျောင်းဝင်းအတွင်း လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ

ကျောင်းသားအပြုအမူနှင့်စည်းကမ်းဆိုင်ရာအားလုံးသောမူဝါဒပေါ်လစီများသည် သင်ရိုးညွှန်းတမ်းပြင်ပလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများသို့ သက်ရောက်မှုရှိမည် ဖြစ်သည်။

သင်ရိုးညွှန်းတမ်းပြင်ပလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများအားစပွန်ဆာပေးသည့်ကျောင်းအုပ်များနှင့် ဆရာ၊ ဆရာမများသည် အဆောက်အဦးတစ်ခုစီရှိသင်ရိုးညွှန်းတမ်းပြင်ပလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများအတွက် အသေးစိတ်ရေးသားထားသည့်စည်းမျဉ်းများဖွံ့ဖြိုးထုတ်ပြန်ပေးသင့်သည်။ ကျောင်းသားများနှင့်မိဘများထံသို့ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းပြင်ပလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများအတွက် စည်းမျဉ်းများအကြောင်းကြားအသိပေးသင့်သည်။

မူခင်းဆေးပညာဆိုင်ရာကဲ့သို့သောကျောင်းတွင်းအထူးလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများအား အစိုးရသည် အသေးစိတ်ရေးသားထားသောစည်းမျဉ်းများအား ကျောင်းစပွန်ဆာပေးသူများနှင့် အထူးစီမံခန့်ခွဲမှု ကိုယ်စားလှယ်များမှပူးပေါင်းဖွံ့ဖြိုးထုတ်ပြန်ပေးသင့်သည်။

အားလုံးသောသင်ရိုးညွှန်းတမ်းပြင်ပလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများသည် Denver အများပြည်သူပိုင်ကျောင်းများ၏ထောက်ခံအသိအမှတ်ပြုရရှိထားသောဝန်ထမ်းရေးရာ၏ တိုက်ရိုက် ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုလက်အောက်တွင်ရှိသင့်သည်။

ထောက်ခံအသိအမှတ်ပြုရရှိထားသောဝန်ထမ်းရေးရာနှင့်သင်ရိုးညွှန်းတမ်းပြင်ပ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများအတွက်အခြားသော ထောက်ပံ့မှုပေးသူများသည်ကျောင်း၏အာဏာပိုင်အားကိုယ်စားပြုပြီး၊ ကျောင်းသားများသည် ၎င်းတို့၏ ညွှန်ကြားချက်များအားလိုက်နာရပေမည်။

ထောက်ခံအသိအမှတ်ပြုရရှိထားသောဝန်ထမ်းရေးရာနှင့် သင်ရိုးညွှန်းတမ်းပြင်ပလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများအတွက်အခြားသော ထောက်ပံ့မှုပေးသူများသည် ကျောင်း၏ ထို့ပြင် Denver အများပြည်သူပိုင် ကျောင်းများ၏ မူဝါဒပေါ်လစီများနှင့်စည်းမျဉ်းများအားပံ့ပိုး၊ ထိန်းသိမ်းရန်အတွက်တာဝန်ရှိသည်ဟုမှတ်ယူရပေမည်။ ဆရာ၊ဆရာမများနှင့်သင်ရိုးညွှန်းတမ်းပြင်ပလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများအတွက်အခြားသော ထောက်ပံ့မှု ပေးသူများသည် ၎င်းတို့မှပြုလုပ်သော ကျိုးကြောင်းသင့်တော်၍ ပရော်ဖက်ရှင်နယ်ကျသည့် ဆုံးဖြတ်ချက်များအတွက် စီမံအုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာဌာနဝန်ထမ်းများမှ ပံ့ပိုးပေးကြောင်း အာမခံချက်ရှိပေမည်။

တစ်ဦးချင်းစီ သို့မဟုတ် အဖွဲ့လိုက်လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုတစ်ခုမှ ထွက်ခွာခြင်းနှင့်ပတ်သက်သောဆုံးဖြတ်ချက်များအားထောက်ခံအသိအမှတ်ပြုရရှိထားသည့် ဝန်ထမ်းရေးရာ သို့မဟုတ် အခြားသောစပွန်ဆာပေးသူများနှင့် ကျောင်းအုပ်မှဆွေးနွေးတိုင်ပင်မှုပြုပေမည်။ ထိုသို့သောဆုံးဖြတ်ချက်များအားစည်းမျဉ်းချိုးဖောက်မှုအဖြစ်သတ်မှတ်မည်ဖြစ်သည်။ ချက်ချင်းအရေးယူဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်သောစည်းကမ်းများအားထောက်ခံအသိအမှတ်ပြုရရှိထားသည့် ဝန်ထမ်းရေးရာ သို့မဟုတ် အခြားသော ထောက်ပံ့မှုပေးသူများမှတာဝန်ယူရမည်ဖြစ်ပြီး၊ အရေးယူ ဆောင်ရွက်မှုတွင် ကျိုးကြောင်းသင့်တော်၊ ပရော်ဖက်ရှင်နယ်ကျသည့်ဆုံးဖြတ်မှုပြုသသင့်ပေသည်။

မေလ ၇ရက်၊ ၁၉၆၅ တွင် ထုတ်ယူကျင့်သုံးသည်

ဩဂုတ်လ ၂၀ရက်၊ ၁၉၇၆ တွင် ပြန်လည်စစ်ဆေးသည်

မှီငြမ်းကိုးကားချက်- JIC, ကျောင်းသား အပြုအမူနှင့် ကုန်အခွဲများ
JK, ကျောင်းသား စည်းကမ်းနှင့် ကုန်အခွဲများ